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PROTOKÓŁ  Nr  VI/ 2015 

Z ODBYTEJ  VI  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu  25 lutego 2015r. 

 
 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 13.00. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 14 radnych. 

Radny nieobecny – Paweł Grabowski – zwolnienie lekarskie.  

zgodnie  z   listą  obecności  stanowiącą   załącznik nr  1  do nin. protokółu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli: patrz: lista obecności zał. nr 2   do protokółu 

oraz: 

-  Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

-  Katarzyna Joniak         –  Skarbnik Miejski 

-  Barbara Wojciechowska-Dobies  - Sekretarz Miejski 

-  Marcin Zasadowski      -  Radca Prawny UM 

-  Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz prezesi Spółek Miejskich  

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Obradom przewodniczyła  Pani  BARBARA WIERZBICKA – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  został radny WOJCIECH JAWOROWSKI. 

 

 

Do punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  uczestniczy 14 

radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

 

Do punktu 2 -go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

        Przewodnicząca obrad  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

porządku dziennego obrad  wraz z zaproszeniem na sesję.  Zał. nr 3. 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt porządku obrad i zaproponowała zdjęcie z 

porządku punktu 20, tj. Rozpatrzenie skarg na CKiSz – 2 uchwały, ponieważ w dniu 

dzisiejszym wpłynęły kolejne pisma dot. tego tematu, więc należy je rozpoznać i 

dopiero wówczas podjąć decyzję. 

Pani Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie do porządku: podjęcie 

uchwały ws wyboru radnych do komisji weryfikacyjnej ds. przyznawania wyróżnień 

przez Radę Miejską Sierpca w związku z tym, że wpłynęły dwa wnioski o przyznanie 

medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca”.   
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Pan Burmistrz wniósł o zdjęcie z porządku punktu 16, tj. Uchwała ws wyrażenia zgody 

na kontynuację użytkowania nieruchomości – CKiSz. 

Radny Jerzy Stachurski – zgłosił wniosek o zdjęcie punktu17, tj. Uchwała ws ustalenia 

kryteriów, które będą brane pod uwagę podczas postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkola publicznego, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej(lub innej 

formy wychowania przedszkolnego) prowadzonego przez miasto Sierpc. Jest to 

ważna sprawa i należy jeszcze ją dogłębnie przeanalizować, gdzie te oddziały 

będą tworzone. 

Pani Joanna Bilska – Naczelnik Wydz. Oświaty – uchwała określa kryteria przyjęć, nie 

mówi nic o tym, gdzie będą te oddziały tworzone. O tym decyduje Burmistrz – 

kwestia lokalowa placówek poszczególnych. Temat otwarty. 

Pan Burmistrz – proponuję, by Komisja Oświaty zorganizowała spotkanie  na ten 

temat w przyszłym tygodniu. Zapraszam wszystkich radnych. 

Innych propozycji zmian do porządku nie było. Pani Przewodnicząca zgłoszone 

wnioski poddała pod głosowanie. 

ZA zdjęciem z porządku p. 16 opowiedziało się 14 radnych (jednogłośnie). Punkt 

został zdjęty. 

ZA zdjęciem z porządku p. 17 głosowało 5 radnych, przeciw było 8 radnych, 1 

wstrzymał się od głosu. Punkt 17 pozostaje. 

ZA zdjęciem z porządku p, 20 – głosowało 10 radnych, przeciw był 1 radny, 3 

radnych wstrzymało się od głosu. Punkt został zdjęty. 

ZA poszerzeniem porządku obrad o punkt dot. Powołania doraźnej Komisji 

Weryfikacyjnej ds. przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską głosowali wszyscy 

radni – 14.  

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

 

Rada Miejska  przyjęła  jednogłośnie   następujący porządek dzienny  obrad  sesji  

do  realizacji: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z V sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji. 

5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Uchwała RM ws utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w 

Sierpcu w celu przeprowadzenia wyborów Prezydenta RP. 

9. Uchwała RM ws zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej RM na 

2015r. 

10. Uchwała RM ws ustanowienia reprezentantów gminy Miasto Sierpc w 

stowarzyszeniu pn. Lokalna Organizacja Turystyczna „Nad Skrwą i Sierpienicą”. 

11. Uchwała RM ws zm. Uchwały nr 255/XXVIII/2009 z 19.05.22009r. ws oświadczenia 

woli wstąpienia do Mazowieckiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w 

Warszawie. 

12. Uchwała RM ws przyjęcia zasad redagowania i wydawania Biuletynu Rady i 

Burmistrza „Nasz Sierpc” oraz powołania zespołu redakcyjnego. 

13. Uchwała RM ws sprzedaży nieruchomości niezabudowanych przy ul. Targowej w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego. 

14. Uchwała RM ws wyrażenia zgody na wykup nieruchomości przy ul. Płockiej. 

15. Uchwała RM ws wykupu nieruchomości przy ul. Gr. Roweckiego pod parking. 

16. Uchwała RM ws powołania doraźnej Komisji Weryfikacyjnej ds. przyznawania 

wyróżnień przez Radę Miejską Sierpca. 
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17. Uchwała RM ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę podczas 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkola publicznego, oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej (lub innej formy wychowania 

przedszkolnego) prowadzonego przez miasto Sierpc. 

18. Uchwała RM ws przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w m. Sierpc na 

2015r. 

19. Uchwała RM ws przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Miasta Sierpc z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2015”. 

20. Uchwała  ws rozpoznania skarg (2 uchwały – dot. wypłaty odszkodowania za 

grunty). 

21. Uchwała RM ws udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 

22. Komunikaty. 

23. Zakończenie obrad.          
  

 

Do punktu 3-go  -  Przyjęcie protokółu z V sesji . 

 

    Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół z V sesji z dn. 14 stycznia 

2015r. znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy radny może się z nim 

zapoznać i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi, jeśli takie będą. Jeśli do 

zakończenia sesji nikt z radnych nie wniesie uwag do protokółu, wówczas zostanie 

przyjęty do aprobującej wiadomości. 

 

Do punktu 4-go - Informacje i komunikaty. 

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji poinformował o pracy komisji w okresie między sesjami. 

Pan Zbigniew Długokęcki – poinformował o pracy Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, 

Porządku Publicznego i Komunikacji. 

Pan Krzysztof Skrzyński – poinformował o pracy Komisji Oświaty, Kultury, Opieki 

Społecznej i Zdrowia w okresie między sesjami. 

Pan Krzysztof Rudowski  - poinformował o pracy Komisji Rewizyjnej w okresie między 

sesjami. 

Cała dokumentacja znajduje się w teczkach poszczególnych Komisji w biurze Rady. 

 

Do punktu 5-go – Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie z pracy między 

sesjami, tj. za okres od 29 grudnia 2014r. do 20 lutego 2015r. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi  

załącznik nr 4 do nin. protokółu sesji. 

 

Do punktu 6 -go – Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Barbara Gil – złożyła na piśmie  dwie interpelacje:  

- jaki jest całkowity miesięczny koszt, jakim są obciążani mieszkańcy TBS 

- c.d. tablic na nekrologi 

Interpelacje stanowią załącznik nr 5 do protokółu sesji. 

Pani Magdalena Stasiak – złożyła 6 zapytań dot. wydatków na Akcję ZIMA w 

mieście. Patrz: zał. nr 6 do protokółu. 

Pan Bogdan Bartnicki – złożył na piśmie 2 interpelacje: 
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- kiedy zostanie wywieziony eternit sprzed bloku przy ul. Braci Tułodzieckich 27 

- o interwencję ws parkingu przed blokami Osiedlowa 1 i 3. 

Interpelacje/ zapytania są zał. nr 7 i 8 do protokółu. 

Pan Krzysztof Rudowski – zapytał o powód zaprzestania dystrybucji gazu przez 

Empegek – patrz zał. nr 9. 

- o naprawę starej pompy do naboru wody przy pl. Kard. Wyszyńskiego – zał. nr 10. 

Pan Wiesław Rypiński – kiedy rozpoczną się prace na ul. Piłsudskiego. 

Pan Zbigniew Długokęcki – ile miasto ma wolnych działek, i o jakiej powierzchni. 

Kiedy będzie robiona ul. Poziomkowa. 

Pan Dariusz Malanowski – jaki jest efekt rozmów z dyr. Ciepłowni i TBS ws węzłów 

ciepła w blokach TBS. 

W sierpniu br. kończy się umowa na wynajem pomieszczeń w SP3 przez Gimnazjum 

LEONIUM, co dalej? 

Pani Małgorzata Kisielewska – o wycięcie drzew na osiedlu za torami. 

 

 

Do punktu 7-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta – odnośnie ul.Piłsudskiego10 marca będzie 

otwarcie ofert, więc z pracami będziemy mogli ruszyć po ok. 3 tygodniach. 

Akcja Zima w mieście –na ten cel przeznaczyliśmy 12.500zł, zgodnie z tym, co zostało 

zaplanowane, drugie 12.500zł będzie przeznaczone na Lato w mieście. 

Ul.Poziomkowa –umowa na wykonanie projektu powinna być w ciągu miesiąca 

podpisana, w tym roku będzie realizacja. 

Spotkanie dyrektora Ciepłowni i prezesa TBS odbyło się – jest wstępna deklaracja 

przejęcia węzłów przez Ciepłownię, ale trzeba wymienić instalację w pionach. 

Na początek węzły zostaną wymienione w dwóch największych blokach, a 

następnie w pozostałych. 

Odnośnie wynajmu dla LEONIUM – odbyłem jedno spotkanie z dyrektorem, 

przeanalizuje koszty, nie wykluczam dalszej współpracy. 

O wycięcie drzew proszę wystąpić do Wydziału Spraw Komunalnych. 

Odnośnie działek , jakie posiada miasto – obecnie trwa inwentaryzacja, do końca 

marca powinna być zakończona. 

Na interpelacje złożone na piśmie odpowiedzi zostaną udzielone również na piśmie. 

Pan Burmistrz  poinformował również o spotkaniu z Marszałkiem Województwa 

Mazowieckiego ws budowy ul. Narutowicza. Inwestycja powinna rozpocząć się 

wiosną 2016r. Ta inwestycja nie powinna obciążyć budżetu miasta więcej niż 2,5mln 

zł przez najbliższe dwa lata. Jak zawrzemy porozumienie z Marszałkiem to będziemy 

wiedzieć dokładnie na jakie dofinansowanie możemy liczyć. 

 

 

Do punktu 8 – go - Uchwała RM ws utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu 

Powiatowym w Sierpcu w celu przeprowadzenia wyborów Prezydenta RP. 

 

Wyjaśnień udzieliła Pani Barbara Wojciechowska-Dobies – Sekretarz Miejski- 

uzasadnienie -Marszałek Sejmu zarządził powszechne wybory Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 10 maja 2015r.  

Wybory przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach głosowania 

utworzonych na terenie gminy. 

W związku z powyższym   na podstawie art. 12 § 4 i § 6 ustawy z dnia  05 stycznia 

2011r.  –  Kodeks wyborczy  (Dz. U. z 2011r. Nr 21, poz. 112 z późn. zm.), rada gminy  

na wniosek burmistrza  tworzy odrębny obwód głosowania w szpitalu, jeżeli w dniu 

wyborów będzie w nim przebywać co najmniej  15 wyborców, a gdy liczba 
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wyborców byłaby mniejsza, wówczas można utworzyć obwód głosowania po 

zasięgnięciu opinii kierownika szpitala.   

W związku z powyższym zachodzi  konieczność podjęcia uchwały o utworzeniu 

obwodu odrębnego w Szpitalu Powiatowym w Sierpcu. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 26/VI/2015 

ws utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Sierpcu w celu 

przeprowadzenia wyborów Prezydenta RP. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 9-go - Uchwała RM ws zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji  

                               Rewizyjnej RM na 2015r. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna przedłożyła projekt rocznego planu kontroli na 2015r. i zgodnie ze 

Statutem Miasta musi być przyjęty i zatwierdzony uchwałą Rady, stąd też podjęcie 

niniejszej uchwały jest konieczne. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 27/VI/2015 

ws zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej RM na 2015r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 10 –go -Uchwała RM ws ustanowienia reprezentantów gminy Miasto 

                                 Sierpc w stowarzyszeniu pn. Lokalna Organizacja Turystyczna  

                                „Nad Skrwą i Sierpienicą”. 

W celu realizacji zadań wynikających ze Strategii Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Powiatu Sierpeckiego i Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Sierpeckiego powstała Lokalna Organizacja Turystyczna „ Nad Skrwą i Sierpienicą” . 

Miasto Sierpc, uznając za zasadne włączenie się do realizacji przyjętych w Strategii i 

w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Sierpeckiego, zadań na rzecz podniesienia 

atrakcyjności turystycznej miasta i powiatu sierpeckiego,  przystąpiło do tegoż 

Stowarzyszenia - Uchwała Nr 283/XXXII/2006 z dn. 6.09.20106r.  

Zgodnie ze Statutem LOT, jednostki samorządu terytorialnego reprezentowane są 

przez 3 przedstawicieli, wybieranych co 4 lata. 

W tym roku kończy się kadencja dotychczasowych władz Organizacji i nastąpi 

wybór nowych władz. Stąd też zachodzi konieczność podjęcia niniejszej uchwały. 

Do reprezentowania miasta w tej Organizacji wytypowani zostali Jarosław Perzyński- 

Burmistrz,  Mariusz Urbański – Naczelnik Wydz. Promocji UM,  Dariusz Malanowski – 

Radny. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 28/VI/2015 

ws ustanowienia reprezentantów gminy Miasto Sierpc w stowarzyszeniu pn. Lokalna 

Organizacja Turystyczna „Nad Skrwą i Sierpienicą”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 11-go - Uchwała RM ws zm. Uchwały nr 255/XXVIII/2009 z 19.05.22009r.  

                                ws oświadczenia woli wstąpienia do Mazowieckiej Regionalnej  

                                Organizacji Turystycznej w Warszawie. 

 

Pan Mariusz Urbański – Naczelnik Wydz. Promocji przedstawił uzasadnienie do 

uchwały: Mazowiecka Regionalna Organizacja Turystyczna powstała jako 

organizacja pozarządowa zrzeszająca instytucje, organizacje pozarządowe, branżę 

turystyczną oraz osoby fizyczne zainteresowane rozwojem turystyki w województwie 

mazowieckim. Obecnie MROT zrzesza ponad 80 podmiotów. 

MROT koncentruje swoją działalność na wdrażaniu systemowych rozwiązań w 

zakresie: produktu turystycznego, zasobów ludzkich, marketingu regionalnego, 

przestrzeni turystycznej i wspieraniu współpracy instytucjonalnej. Ważnym obszarem 

funkcjonowania MROT jest promowanie piękna regionu mazowieckiego, w 

szczególności walorów, atrakcji i produktów turystycznych. 

W dniu 19 maja 2009 r. Rada Miejska Sierpca przyjęła uchwałę Nr 

255/XXVIII/2009 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 19 maja 2009 r. w sprawie 

oświadczenia woli wstąpienia do Mazowieckiej Regionalnej Organizacji Turystycznej 

w Warszawie. W uchwale tej radni upoważnili burmistrza Marka Kośmidra do 

reprezentowania podmiotu na Walnym Zebraniu MROT (jedna osoba może 

reprezentować Sierpc  - zgodnie ze statutem MROT). 

W związku z tym, że w ubiegłym roku w listopadzie odbyły się wybory 

samorządowe i dokonały się zmiany osobowe na stanowisku burmistrza zasadna jest 

zmiana reprezentanta Miasta w Stowarzyszeniu.  

Rada Miejska upoważniła Pana Jarosława Perzyńskiego – Burmistrza Miasta do 

stałego reprezentowania podmiotu na Walnym Zebraniu Mazowieckiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej. 

Radni nie mieli pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 29/VI/2015 

ws zm. Uchwały nr 255/XXVIII/2009 z 19.05.2009r. ws oświadczenia woli wstąpienia 

do Mazowieckiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w Warszawie. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14  do nin. protokółu. 

 

 

 

Do punktu 12-go- Uchwała RM ws przyjęcia zasad redagowania i wydawania  

                                Biuletynu Rady i Burmistrza „Nasz Sierpc” oraz powołania zespołu  

                              redakcyjnego.  
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Uzasadnienie: 

Biuletyn  „Nasz Sierpc" jest nieregularnikiem informującym o pracy samorządu 

Miasta Sierpca dystrybuowanym nieodpłatnie wśród mieszkańców.  

W związku z tym, że w ubiegłym roku w listopadzie odbyły się wybory 

samorządowe i dokonały się zmiany w składzie Rady Miejskiej oraz na stanowisku 

Burmistrza, zasadna jest zmiana zespołu redakcyjnego oraz wprowadzenie nowych 

zasad redagowania i wydawania Biuletynu Rady i Burmistrza „Nasz Sierpc”, które 

szczegółowo opisane są w załączniku nr 1 do uchwały.  

Do pracy w zespole redakcyjnym zgłosili się: 

Arkadiusz Meller   i  Marzanna Łabędzka– Urząd Miejski 

Krzysztof Rudowski i Waldemar Frydrychowicz  - Radni 

Radni nie mieli pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 30/VI/2015 

ws przyjęcia zasad redagowania i wydawania Biuletynu Rady i Burmistrza „Nasz 

Sierpc” oraz powołania zespołu redakcyjnego. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 13-go - Uchwała RM ws sprzedaży nieruchomości niezabudowanych przy 

                                ul. Targowej w drodze przetargu ustnego ograniczonego. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski – Naczelnik WAG przedstawił uzasadnienie: Działki nr nr 

2078/3, 2078/5 nie mogą być zagospodarowane jako samodzielne nieruchomości 

ze względu na ich kształt geometryczny – prostokąty o szerokości 10,0 m.  

Działka nr 2078/3 położona jest przy działkach oznaczonych numerami 2077/3, 

2077/4, 2079 stanowiących odrębne własności i może zostać przeznaczona na 

poprawę warunków zagospodarowania tych nieruchomości, natomiast działka nr 

2078/5 położona jest przy działkach oznaczonych numerami 2077/6, 2079 

stanowiących odrębne własności i może zostać przeznaczona na poprawę 

warunków zagospodarowania tych nieruchomości.  

W oparciu o art. 37 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami, sprzedaż 

nieruchomości może nastąpić w drodze przetargu ogłaszanego przez Burmistrza 

Miasta Sierpca za zgodą Rady Miejskiej Sierpca (Uchwała Rady Miejskiej w Sierpcu z 

dnia 24 września 2003r. Nr 73/X/2003 w sprawie zasad nabywania i zbywania 

nieruchomości). 

Radni nie mieli pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła    

(ZA – 13,  1 wstrzymał się): 

 

UCHWAŁĘ Nr 31/VI/2015 
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ws sprzedaży nieruchomości niezabudowanych przy ul. Targowej w drodze 

przetargu ustnego ograniczonego. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 14-go -Uchwała RM ws wyrażenia zgody na wykup nieruchomości przy 

                               ul. Płockiej. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski – Naczelnik WAG przedstawił uzasadnienie: 

Zgodnie ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Sierpca działka nr 2324 położona jest na terenach o przeznaczeniu 

produkcyjnym, składowym i magazynowym. Ma ona znaczenie strategiczne dla 

rozwoju miasta. Jest jednym z elementów do stworzenia strefy inwestycyjnej o 

większym obszarze. Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

Radni nie mieli pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła    

(ZA – 13,  1 wstrzymał się): 

 

UCHWAŁĘ Nr 32/VI/2015 

ws wyrażenia zgody na wykup nieruchomości przy ul. Płockiej. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 15-go - Uchwała RM ws wykupu nieruchomości przy ul. Gr. Roweckiego  

                                pod parking. 

 

Pan Krzysztof Piątkowski – Naczelnik WAG przedstawił uzasadnienie: 

Burmistrz Miasta Sierpca wystąpił o wykup od Powiatu Sierpeckiego nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 1430/7 w celu budowy parkingów przy ulicy Stefana 

Grota- Roweckiego. 

Art. 37 ust.2 pkt 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami dopuszcza sprzedaż 

nieruchomości bezprzetargowo przez Powiat Sierpecki nieruchomości na rzecz innej 

jednostki samorządu terytorialnego i stosownie do art. 14 ust. 1 może być sprzedana 

za cenę niższą niż jej wartość rynkowa.   

Na podstawie Uchwały Rady Miejskiej w Sierpcu z dnia 24 września 2003 r. 

Nr 73/X/2003 w sprawie zasad nabywania i zbywania nieruchomości taki wykup 

może nastąpić za zgodą Rady Miejskiej Sierpca. 

Radni nie mieli pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie ( ZA-14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 33/VI/2015 

ws wykupu nieruchomości pod parking. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18  do nin. protokółu. 
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Do punktu 16-go - Uchwała RM ws powołania doraźnej Komisji Weryfikacyjnej ds. 

                                przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską Sierpca. 

 

Pani Przewodnicząca obrad poinformowała, iż w myśl § 3 ust. 8 Regulaminu 

Przyznawania Wyróżnień przez Radę Miejską Sierpca Komisja Weryfikacyjna 

rozpatruje do końca marca danego roku zgłoszone kandydatury. Z uwagi na fakt, iż 

zgłoszenie powyższych kandydatur winno nastąpić do końca lutego koniecznym jest 

ukonstytuowanie się Komisji Weryfikacyjnej. Niezbędnym dla tego jest powołanie 2 

Radnych, którzy wspólnie z Przewodniczącymi stałych Komisji Rady stanowić będą 

skład wspomnianej Komisji Weryfikacyjnej. 

Z uwagi na powyższe podjęcie powyższej uchwały jest niezbędne.  

Do Komisji Weryfikacyjnej zgłosili się radni: 

Małgorzata Wiesława Kisielewska   i  Wojciech Sławomir Jaworowski. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła    

 

UCHWAŁĘ Nr 34/VI/2015 

ws powołania doraźnej Komisji Weryfikacyjnej ds. przyznawania wyróżnień przez 

Radę Miejską Sierpca. 

ZA – 13,  wstrzymał się – 1 radny. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 17-go - Uchwała RM ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod  

                                 uwagę podczas postępowania rekrutacyjnego do przedszkola  

                                 publicznego, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej  

                                 (lub innej formy wychowania przedszkolnego) prowadzonego  

                                 przez miasto Sierpc. 

Pani Joanna Bilska – Naczelnik Wydz. Oświaty przedstawiła uzasadnienie co do 

konieczności podjęcia uchwały: 

„Obowiązek określenia przez organ stanowiący gminy kryteriów wraz z ich 

wartościami punktowym, które będą obowiązywać w trakcie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola publicznego  (lub innej formy wychowania 

przedszkolnego)  prowadzonego przez miasto Sierpc wynika z art. 20c ust.4-6 ustawy 

z dnia 6 grudnia 2013 o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych 

ustaw (Dz.U z 2014r. poz.7). Ustalone w § 1 kryteria obowiązywać będą w rekrutacji 

do Miejskich Przedszkoli Nr 1,2,3 i 4 począwszy już od  roku szkolnego 2015/2016. 

Natomiast kryteria naboru do oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej, 

wymienione w § 2 obowiązywać będą tylko na rok szkolny 2015/2016.” 

Do projektu uchwały dołączone są opinie Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddz. 

Powiatowy w Sierpcu, opinia Rady Rodziców Miejskich Przedszkoli. 

 

Radni szeroko dyskutowali nt. przyjęć do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych, a 

wszelkich wyjaśnień udzielała Pani Joanna Bilska i Pan Burmistrz. 

Po dyskusji 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła    
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UCHWAŁĘ Nr 35/VI/2015 

ws ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę podczas postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola publicznego, oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej (lub innej formy wychowania przedszkolnego) prowadzonego przez 

miasto Sierpc. 

 

ZA – 8 radnych,   przeciw  - 5 radnych,  1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 18-go - Uchwała RM ws przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

                                 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

                                 Narkomanii w m. Sierpc na 2015r. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uzasadnienie  uchwały: na podstawie art. 4¹ 

ustawy z dnia 26 października 1982 r o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz  art. 10 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r o przeciwdziałaniu 

narkomanii Rada Miejska corocznie  uchwala Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, który oprócz zadań 

określonych zapisami ustawy zawiera zasady wynagradzania członków Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Z tego względu podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

Radni zwrócili uwagę, by następny Program był uchwalany wcześniej, przed 

uchwaleniem budżetu miasta, z czym należy się zgodzić. 

 

Następnie radny Jerzy Stachurski zawnioskował, by poszerzyć skład Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii  o radnego. 

 

Pan Marek Chrzanowski zgłosił do Komisji radną Barbarę Gil, która wyraziła zgodę. 

 

Pan Burmistrz – nie widzę przeszkód, ale zgodnie z Zarządzeniem proszę o wniosek na 

piśmie, wówczas wydam nowe zarządzenie  ws składu osobowego Komisji. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 36/VI/2015 

ws przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w m. Sierpc na 2015r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21  do nin. protokółu. 

 

 

 

Do punktu 19-go - Uchwała RM ws przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy  

                                Miasta Sierpc z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  

                                prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015”. 

 

Pani Renata Górzyńska – Naczelnik Wydz. Spraw Komunalnych – zapoznała  

uzasadnieniem uchwały: 
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„Obowiązek uchwalenia rocznego Programu Współpracy Miasta Sierpca 

z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na kolejny rok wynika 

z art. 5 a ust. 1 ustawy z dnia 24.04.2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. 

Ustawa w sposób szczegółowy reguluje zasady prowadzenia działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pozarządowe i korzystanie z tej działalności przez 

organy administracji w celu realizacji zadań publicznych.  

Stanowi, że zlecanie realizacji zadań publicznych jest jedną z form współpracy 

administracji z organizacjami prowadzącymi działalność społecznie użyteczną 

i odbywa się w formie wspierania lub powierzania realizacji zadań. 

Ustawodawca wyznaczył sferę zadań publicznych, które organy administracji 

realizują we współpracy z organizacjami pozarządowymi nie pozwalając na ich 

ograniczanie czy modyfikację.  

Ustawodawca nakładając obowiązek współpracy organów administracji publicznej  

z organizacjami pozarządowymi zobowiązał samorządy terytorialne do uchwalania 

rocznych planów współpracy, które prezentowałyby politykę samorządu w zakresie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Przedstawiony w formie załącznika do uchwały Roczny program współpracy Miasta 

Sierpa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015 formalizuje jej podstawy, określa cele, 

przedmiot, podmioty i formy współpracy oraz zasady zlecania realizacji zadań 

publicznych. Dokument tej wskazuje na priorytetowe zadania własne, które 

samorząd Miasta Sierpca chce realizować we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami ustawowo uprawnionymi do prowadzenia 

działalności pożytku publicznego.  

 

Radni zwrócili również uwagę, by następny Program był uchwalany wcześniej, 

ponieważ podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Woj. Mazowieckiego i 

wchodzi po 14 dniach od publikacji, a czas ucieka. 

Przy tym temacie radni również wyrazili chęć uczestniczenia pracach Komisji ds. 

rozpatrywania wniosków o przydział środków. 

Pan Burmistrz poprosił, by wskazać dwóch radnych do pracy w tej Komisji. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie  (ZA – 14) 

 

UCHWAŁĘ Nr 37/VI/2015 

ws przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Miasta Sierpc z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2015”. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 20-go - Uchwała  ws rozpoznania skarg (2 uchwały – dot. wypłaty  

                                 odszkodowania za grunty). 

 

Pani Przewodnicząca obrad poinformowała, iż w związku z wniesioną w dniu 18 

grudnia 2014 roku skargą Pani Haliny Kulik Rada Miejska podejmując uchwałą o jej 

bezzasadności wskazuje.  
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Przedmiotem niniejszej skargi była bezczynność Burmistrza Miasta Sierpca 

w przedmiocie wypłaty odszkodowania za działkę gruntu przejętą z mocy prawa 

pod drogą gminę oraz znaczny upływ czasu w tej sprawie. 

Jak wynika z wyjaśnień przedłożonych przez Wydział Architektury i Gospodarki 

Gruntami Urzędu Miejskiego w Sierpcu brak działań ze strony Gminy Miasto Sierpc 

w powyższym aspekcie podyktowany był brakiem środków w budżecie na ten cel. 

Środki finansowe, o których mowa powyżej zostały wygospodarowane w połowie 

grudnia 2014 r. i w związku z tym zlecono wykonanie operatu szacunkowego dla 

działki przejętej pod drogę gminną. Wskazany operat stał się podstawą do 

przedłożenia Skarżącej w dniu 24 grudnia 2014 r. propozycji w przedmiocie 

wysokości proponowanego odszkodowania. W następstwie w dniu 16.02.2015 r. 

zawarto porozumienie w sprawie ustalenia odszkodowania. Dnia 16.02.2015 r. 

zostało przekazane zlecenie do Wydziału Finansowego tut. Urzędu celem jego 

wypłaty na rzecz Józefa Godek oraz Haliny Kulik. 

Z racji powyższego, iż sprawa została załatwiona powyższa skarga jest 

bezprzedmiotowa.  

 

Radni z tą sprawą zapoznali się wcześniej, więc nie było pytań. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie  (ZA – 13,  1 radny 

nieobecny na sali podczas głosowania) 

 

UCHWAŁĘ Nr 38/VI/2015 

ws skargi Pani Haliny Kulik na Burmistrza. 

 

Rada uznała skargę za bezzasadną. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23  do nin. protokółu. 

---------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Druga skarga   Pana Stanisława Godka na Burmistrza – uzasadnienie uchwały: 

 

 W dniu 29 grudnia 2014 roku wpłynęła do Urzędu Miejskiego w Sierpcu skarga Pana 

Stanisława Godek na bezczynność organu gminy, tj. Burmistrza Miasta w związku 

z brakiem odpowiedzi na pismo w przedmiocie wypłaty odszkodowania za przejęcie 

z mocy prawa części własności nieruchomości gruntowej Skarżącego przeznaczonej 

pod drogę gminną. Powyższa skarga, z racji zawartego porozumienia w dniu 

30.12.2014 roku oraz wypłaty odszkodowania w tym samym dniu, stała się 

bezprzedmiotowa.  

Z racji powyższego skarga jest bezzasadna. 

Radni z tą sprawą zapoznali się wcześniej, więc nie było pytań. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie  (ZA – 13,  1 radny 

nieobecny na sali podczas głosowania) 

 

UCHWAŁĘ Nr 39/VI/2015 

ws skargi Pana Stanisława Godka na Burmistrza. 

 

Rada uznała skargę za bezzasadną. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24  do nin. protokółu. 
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Do punktu 21-go - Uchwała RM ws udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

                                 Mazowieckiego. 

 

Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski  wyjaśniła, że owa pomoc jest 

przeznaczona na wykonanie i przekazanie raportu o oddziaływaniu na środowisko – 

przedsięwzięcie polegające na budowie nowego odcinka drogi wojewódzkiej od 

istniejącej drogi wojewódzkiej nr 560 (ul. Płocka) w miejscowości Gorzewo do drogi 

krajowej nr 10 w miejscowości Borkowo Kościelne wraz z budową nowego odcinka 

drogi gminnej (ul. Witosa) od ul. Płockiej do skrzyżowania z nowym odcinkiem drogi 

wojewódzkiej. 

Pomoc rzeczowa zostanie udzielona w formie wykonanego raportu ze środków 

budżetu miasta w wys. 40.000zł. Szczegółowe warunki zostaną określone w 

obustronnych umowach. 

Radni nie mieli uwag w tym temacie. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła   jednogłośnie  (ZA – 13,  1 radny 

nieobecny na sali podczas głosowania) 

 

UCHWAŁĘ Nr 40/VI/2015 

ws udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25  do nin. protokółu. 

 

Do punktu 22  -go – Komunikaty. 

 

Pani Przewodnicząca – poinformowała, że w miesiącu marcu będzie przebywała w 

sanatorium. W związku z tym na okres swojej nieobecności upoważnia Pana Dariusza 

Malanowskiego – Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  do wykonywania zadań 

określonych przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz 

postanowieniami Statutu Miasta Sierpca. 

 

Przewodnicząca obrad  poinformowała, że  do protokółu z V sesji nikt z radnych nie 

wniósł żadnych uwag, w związku z tym proponuje przyjąć go do aprobującej 

wiadomości.  

Rada przyjęła jednogłośnie i bez uwag protokół z poprzedniej sesji do aprobującej 

wiadomości. 

 

 

Do punktu 23 -go – Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania się punktów porządku dziennego sesji  Przewodnicząca Rady 

Miejskiej podziękowała wszystkim  za czynne uczestnictwo w sesji   i  ogłosiła 

zakończenie obrad: 

 

„Zamykam  obrady VI sesji  Rady  Miejskiej  Sierpca”. 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przeczytaniu podpisano. 

 

 

Protokółowała:                                                       Przewodnicząca obrad: 

 

Halina Waszkiewicz                                                  Barbara Wierzbicka       

 


